



We
protect
what
matters
most™

January 26, 2024

Canada Price Increase: Residential Roofing Products

Dear Customers,

Thank you for your continued business and support as we have responded to today's challenging market environment.

GAF Canada ULC is announcing a price increase of 4-6% on all residential roofing products, including Masterflow, effective April 01, 2024. Additionally, the price for GAF Energy Timberline Solar Systems will be increasing \$0.20-\$0.25/W. All orders shipped on or after April 01, 2024 will be invoiced at the new level.

Please contact your local GAF Territory Manager with any questions, and we remain grateful for your business.

Jim Durkin
Sr. Vice President, Sales
Residential Roofing Systems

David Kaltsas
Chief Operations Officer
GAF Energy

PCD0224



We
protect
what
matters
most™

26 janvier 2024

Augmentation de Prix Canada: Produits de Toiture Résidentiels :

Chers clients:

Merci pour votre confiance et votre soutien continu alors que nous avons répondu à l'environnement de marché difficile d'aujourd'hui.

GAF Canada ULC annonce une augmentation de prix de **4-6% sur tous les produits de toiture résidentielle incluant Masterflow, à compter du 01 Avril 2024**. De plus, le prix des systèmes solaires GAF Energy Timberline augmentera de 0,20 \$ à 0,25 \$/W. Toutes les commandes expédiées à compter du 01 Avril 2024 seront facturées au nouveau niveau

Veuillez contacter votre directeur de territoire GAF local pour toute question, et nous vous remercions encore pour votre confiance.

Jim Durkin
Vice-Président Principal, Ventas
Systèmes de Toiture Résidentiels

David Kaltsas
Chief Operations Officer
GAF Energy

PCD0224